
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat Styremøte NFK  

Tidspunkt:       tirsdag 12.03 2024 kl 1800-2030 

Sted:                Fossegrenda 7.  

Til stede fra styret:  Øystein Holten, Rune Tyvold, Trond Erik Berg, Marius Jermstad, 

Arne Aalberg, Christoffer Røkke, Kai Børge Amdal, Heidi Kristin Øvstetun  

 

              

              

             Referent:  Kai Børge Amdal 

 

 

 

03/24 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Presentasjon Fredrik Utaker, Monter Klett. Tilbud om avtale ved kjøp av 
byggevarer. Medlemmer får Proff-pris på handel, og NFK får utbytte 
etter en fastsatt prosentsats.  
NFK står for utsendelse av tilbud og kriterier til medlemmer. 
 
 
Sak 1. Velkommen og presentasjon av styret, 

- Overlevering av rutiner/dokumenter og oppgaver 
 

Nyvalgte medlemmer veksler med de som satt med funksjonen 
tidligere. 
 

- Instruks styre og utvalg.  
 
 
Sak 2. Godkjenning av forrige møtereferat.  
Godkjent 
 
 
Sak 3. Signere regnskap + balanse 2023  
 
 
 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 
 

Sak 4. Personinfo til Brønnøysund reg.   
Arne sender info til Brønnøysund 
 
Sak 5. Apportbevisprøve 9 april.   

- Terje Indset dømmer en apportbevisprøve. Ingen 
forhåndspåmelding. Gratis for medlemmer. 150,- for 
ikkemedlemmer 

 
 
Sak 6. Vinterprøve storlidalen 
 

- Overnatting er ordnet for styremedlemmer. Dommere terreng og 
innkvartering er i rute.  

 
- Det skal gjennomføres loddsalg, som starter i løpet av kort tid. 

Det må jobbes litt må å innhente premier. 
 

- Dommergaver er i orden 
 

- Sponset 4 esker spekemat fra Eidsmo. Benyttes til dommermat. 
 

- Erling Meirik har laget en kniv til premie. 
 

- Nye banners/fotovegg må oppdateres slik at alle sponsorer er 
med. 

 
 
Sak 7. Medlemskveld Melhus dyreklinikk 7 mai.  

- Melhus dyreklinikk skal være med på to medlemskvelder. En i 
mai og en i august. De stiller lokalene sine til disposisjon. 

- I mai fokus på sommertrening, belastningsskader, trening og 
temperatur. Ormebitt, hva gjør vi da? 

- I august fokus på førstehjelp i fjellet fra en veterinærs ståsted. De 
er utfordret på å lage en førstehjelpspakke for hund. Det er 
innhentet pris på en vanntett pose med logo for oppbevaring av 
førstehjelpsutstyret 

- Pakken selges for 499,- 
 
 
Sak 8. Dressur og valpekurs i mai. Skal vi ha apportkurs? 

- Dressurkurs og valpekurs holdes på Rødde 
- Arrangerer fullkombinertkurs med flere grupper i Vassfjellet i 

stedet for ordinært apportkurs 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
Sak 9. Sølvhundutstilling 1 juni 
 

- Oppdatere info på hjemmesiden.  
- Arrangeres på Leangen 
- Jari Partanen, Patrick Ragnarsson er dommere 

 
 

Sak 10. Oppstart aversjonsdressur i juni 
 

- Dialog med Kjersti Pedersen i Trondheim JFF om at klubbene 
anbefaler hverandre for å gjennomføre prøven på to ulike steder 

- 3 kvelder i uka 
- Det bør opplyses hva deltakere må gjøre om de ikke kan møte 

på betalt kveld. Dette for å unngå at det dukker opp hunder uten 
avtale. 

 
 
Sak 11. Status sølvhundproduksjon 
 

- Utfordringer med å få produsent til Sølvhund-statuetten. Meroden 
som benyttes er ikke brukt i dag. Flere ulike produsenter er 
kontaktet for å få produsert statuetter. 

 
 
Sak 12. Sponsorer 2024 

- Alle sponsorer fra 2023 er med videre.  
- Wittusen øker summen fra 10.000 – 15.000 
- Styret er enige om at klubben går videre med opplegget som 

Monter Klett presenterte før møtet startet. 
 
 

Sak 13. Analyse kostnader ved gjenomføring av jaktprøver. 
 

- Kostnadene ved å arrangere jaktprøver er økende, og det bør 
analyseres hvorfor kostnadene er så høye. Hva kan gjøres for å 
senke kostnadene. 

 
- Forslag på Connie Størseth på å gjennomføre en analyse på 

kostnadene på jaktprøvene.  
 

- Arne og Nina lager et oppsett til neste styremøte på kostnadene 
for de siste jaktprøvene før dette tas videre. 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
Sak 14. Årbok 2022 og 2023 

- Blir klar til Sølvhundutstillinga 
 
Sak 15. Fordeling av ansvar 
 

- Dommerkandidater – Rune Tyvold 
 

- Sponsorer – Øystein Holten 
 
 
Sak 16. Hjemmesiden, oppdatering av info 
 

- Sølvhundutstilling. Rune oversender info om utstillingen 
 

- Skogprøve oppdateres. Gammelt innhold som ligger på sidene. - 
Nina. 

 
- Sølvhundprøve oppdateres. Gammelt innhold som ligger på 

sidene. - Nina. 
 

- Det skal lages en egen side for ungdomsutvalget. Det må settes 
opp en liste over kommende aktiviteter.  
 

Styremedlemmer bør møte på noen av aktivitetene, samtidig 
som ungdommsgruppas medlemmer deltar på ordinære 
arrangement. Dette for å unngå at ungdomsgruppa blir en klubb i 
klubben. 
 

- Hvordan profileres sponsorer og hvordan er medlemstilbudene 
synliggjort? 
 
 

Sak 17. Lager NFK 
- Ferdigstilling av nytt lager er forsinket. Gammelt lager beholdes 

frem til nytt er på plass. 
 
Sak 18. Generelle oppgaver 
 

- Epost oppsett – det må lages en egen e-postkonto for alle 
funksjoner i styret. Dette for å sikre god informasjonsflyt og for å 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

sikre at all informasjon føres videre til neste person som fyller 
funksjonen. - Christoffer  
 

- Onedrive eller droppbox 
 

- Gjennomgang/ systematisering av dokumenter (både papir og 
elektroniske). Det bør gjøres en jobb for å sikre at alle 
årsberetninger og referat som ligger på private Pcer samles i 
felles lagring. - Trond Erik 
 

Sak 19. Møteplan 1. halvår. Møtene er tilpasset aktiviteter. 
 

- 9 april 
- 13 mai 
- 11 juni  

 
 
Sak 20. Øya Ridehall. 

- Hallen er leid I vinter og det er arrangert valpekurs og apportkurs. 
Det lot seg ikke å finne instruktør til dressurkurs. 

- Et godt tilbud på vinteren.  
- Hallen vil bli leid kommende vinter også.  

 
Sak 21. Innspill til valgkomiteen om styremedlemmer i FKF 
 

- Forslag fra Namdalen om Nordenfjeldske FK, Inn-Trøndelag FK 
og Malvik Fuglehundklubb skal spille inn aktuell kandidat til styret 
I FKF. 
Bakgrunnen for dette var å få bedre geografisk spredning på 
styremedlemmene. 
 
Klubbene har kommet med innspill på tre kandidater. 
 

 
Sak 22. Representasjon fuglehundtinget  

- Trond Erik og Nina deltar. 
 

 
Sak 23 Minneord og omtale av avdøde gullmerkeinnehavere 

- Med fare for at dette ikke blir fulgt opp, og fare for at noen blir 
avglemt velger styret å ikke innføre dette. Styret velger å hedre 
medlemmer på den måten det gjøres i dag. 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


